
Protokół Nr II /10
 z  II Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu  odbytej w dniu 1 grudnia 2010 roku w sali 
                    Urzędu Miejskiego w Łowiczu, Stary Rynek1.

 Ustawowy stan Radnych    - 21 
 Obecnych na Sesji               - 19

    Porządek obrad:

 1. Otwarcie obrad II  Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
 2. Złożenie ślubowania przez   Pana  Krzysztofa Jana Kalińskiego  Burmistrza Miasta Łowicza.
 3. Sprawy różne.
 4. Zakończenie obrad II Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Ad.1.

Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Henryk Zasępa.
Powitał na Sesji nowo wybranych Radnych  na kadencję 2010-2014 oraz zaproszonych gości: 
Starostę  Łowickiego  Pana  Janusza  Michalaka,  Przewodniczącego  Rady  Powiatu  Pana 
Marcina Kosiorka, Członka Zarządu Powiatu Pana Wojciecha Miedzianowskiego, Sekretarz 
Powiatu  Łowickiego  Panią  Magdalenę  Pietrzak,  Radnego  Sejmiku  Samorządowego  Pana 
Cezarego  Olejniczaka,  Burmistrza  Miasta  Pana  Krzysztofa  Jana  Kalińskiego,  Zastępcę 
Burmistrza  Miasta  Pana  Bogusława  Bończaka,  Dyrektorów  jednostek,  Sekretarza  Miasta 
Panią  Marię  Więckowską,  Skarbnika  Miasta  Pana  Arkadiusza  Podsędka,  Naczelników 
Wydziału,  Radcę  Prawnego  Panią  Jolantę  Służalską-  Mrożewską,  pracowników  Urzędu 
Miejskiego i przedstawicieli mediów.
. 
   Zaproszenie wraz z porządkiem obrad Radni otrzymali.
                   Uwag i propozycji zmian nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad  został przyjęty bez zmian.

Ad.2.

Pan Krzysztof Jan Kaliński - złożył ślubowanie następującej treści”
             Obejmując Urząd Burmistrza , uroczyście ślubuję, że dochowam wierności 
             prawu, a powierzony mi Urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego 
             i pomyślności  mieszkańców miasta. 

                                                        Tak mi dopomóż Bóg.
 Burmistrz Miasta podpisał tekst ślubowania / stanowi załącznik/
                          Radni pogratulowali Burmistrzowi Miasta oklaskami.
Pan K.J. Kaliński - Burmistrz Miasta - stwierdził, że jest dumny ,iż jest mieszkańcem 
miasta Łowicza, które ma swoją przeszłość i słynie z folkloru łowickiego.
Stwierdził, że w dalszym ciągu będą czczone rocznice historyczne, których nie należy się 
wstydzić.
Rada Miejska  podjęła uchwałę w sprawie  tzw. Becikowego oraz pomocy rodzinom 
wielodzietnym wprowadzając „Kartę 3 +” .
Miasto Łowicz powinno być miastem bardzo bezpiecznym.
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Budżet miasta jest bezpieczny oparty o środki zewnętrzne.
Należy kontynuować działania w zakresie poprawy warunków w placówkach oświatowo-
wychowawczych. Należy kontynuować nagradzanie kadry nauczycielskiej.
W dalszym ciągu będą kontynuowane inwestycje sportowe, będzie powiększana strefa 
terenów inwestycyjnych oraz przyspieszone działania mające na celu pozyskanie inwestorów.
W ostatnim tygodniu podpisano umowę z nową firmą planująca budowę nowego zakładu 
pracy na terenie miasta.
Burmistrz Miasta  stwierdził, że będzie działał zgodnie z prawem i dołoży starań, aby miasto 
rozwijało się dobrze i w przyjaznej atmosferze.
W najbliższym czasie powinny być realizowane duże inwestycje takie jak:
Przebudowa mostu przy ul. Mostowej,  przebudowa ul. Sikorskiego, ul. Katarzynów,
ul. Chełmońskiego. Należy przygotować budowę pływalni miejskiej, dokonać utwardzenia 
wielu dróg gruntowych i wykonać kanalizacje w wielu ulicach na terenie miasta.

          Przewodniczący Rady Miejskiej  wręczył Burmistrzowi Miasta łańcuch ozdobny jako 
symbol władzy.

Ad.3.

Pan Marcin Kosiorek - Przewodniczący Rady Powiatu Łowickiego -pogratulował 
Burmistrzowi Miasta   wyboru  na to stanowisko. Stwierdził, że z wyników wyborców 
wynika, że mieszkańcy chcą kontynuowania zadań przez władze miasta.
Przewodniczący pogratulował  Radnemu Robertowi Wójcikowi, który podczas wyborów 
uzyskał spośród radnych największą ilość głosów.
     Życzył  Burmistrzowi Miasta dobrej współpracy na następne 4 lata pracy.
Pan Cezary Olejniczak - Radny Sejmiku Samorządowego Województwa Łódzkiego 
-pogratulował  Burmistrzowi Miasta ponownego wyboru  oraz życzył wielu sukcesów przez 
następne 4 lata.
Podziękował wyborcom za oddane głosy na jego osobę jako kandydata na Radnego Sejmiku 
Samorządowego Województwa Łódzkiego.

Radny R.Szmajdziński - zwrócił się z zapytaniem kiedy będzie zmiana przedstawicieli 
miasta do Związku Międzygminnego „Bzura”
Burmistrz Miasta poinformował, że Związek powinien wystąpić z pismem do Rady 
Miejskiej. w Łowiczu.

Ad.4.

Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że następna planowana Sesja jest na dzień 
6 grudnia godz.13-ta. 
Zaprosił Radnych na spotkanie o godz.12-tej celem pozyskania informacji w sprawie 
Związku  Międzygminnego „Bzura”.
  Na tym obrady II sesji Rady Miejskiej zostały zakończone.

Protokółowała :                               Sekretarz   Sesji                         Przewodniczący Rady 

Alicja Dutkiewicz                            Wanda Białas                               Henryk  Zasępa
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